
Hej igen i det som verkligen är aprilväder.
Här kort rapport från senaste styrelsemötet.
1. Åretruntvattnet fungerar nu bra och vattenprover visar att det är av god kvalitet. Obs på 
förekommen anledning, så upprepar vi att detta vatten inte är för bevattning, biltvätt utan endast för 
hushållsändamål.
2. Sommarvattnet släpps på någon gång före Valborg lite beroende på väderlek.
3. Styrelsen har pga Coronan beslutat att även i år ställa in Valborgsmässobrasa.
4. Flishögen är fortsatt avstängd och vi kan inte lova när vi kan öppna den igen. Entreprenör är nu 
utsedd till förstärknings arbetena för flisområdet. Detta kan dock ta tid beroende på hur och när vi 
får bort det flis som ligger där sedan tidigare.
5. Ny bänk kommer att sättas upp på bryggan vid Lilla Badet.
6. Vi kommer att se över behovet av viss förstärkning av beläggningen på vissa sträckor av  
Ekebergsvägen. Asfaltsvägar är sopade från grus.
7. Vi funderar även över mer omfattande förstärkning av skarpa kurvan på Ekebergsvägen vid 
anslagstavlan. Tills vidare kan vi bara rekommendera att ni undviker att hålla ut från diket för att 
vägbanken inte ytterligare ska sjunka.
8. Vår bedömning är att den nya entreprenören för plogning och sandning har skött detta arbete väl. 
Vi är medvetna om att en vägstump missats.
9. Glöm inte att bevaka vår hemsida tunasamfallighet.se. Vid akuta problem finns där ofta en 
uppdatering.

Välkomna att höra av er med synpunkter eller frågor.
För styrelsen
Magnus Eriksson
magnusdoktor@gmail.com


